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Cunningham's classic introduction to Wicca is about how to live life magically,
spiritually, and wholly attuned with nature. It is a book of sense and common sense,
not only about magick, but about religion and one of the most critical issues of today:
how to achieve the much needed and wholesome relationship with our Earth.
Cunningham presents Wicca as it is today: a gentle, Earth-oriented religion dedicated
to the Goddess and God. "Wicca "also includes Scott Cunningham's own Book of
Shadows and updated appendices of periodicals and occult suppliers.
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show an entry to the occult world.

-----------------------------
很好的工具书，该说的应该都没漏，作者的三观也挺正挺和谐的。第三部分是作为参考
的阴影之书，仪式流程啊魔法配方啊什么的可以查。

-----------------------------
这个其实就是那本《威卡魔法》（中文，台版）。因为我不小心一起买了，看了几章发
现完全重合我才知道的… 这本书对于wicca入门是足够了的。
很基础的关于仪式流程，手势，符文，还稍稍提了一下仪式上的元音唱诵。
但是对于想要深入研究的人来说，这本书恐怕不行，只能算打基础。
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